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泊車轉乘港鐵

以上資料如有任何更改，恕不另行通知。
請到有關港鐵站 / 高鐵西九龍站查詢最新詳情
或瀏覽www.mtr.com.hk。

條款及細則：
  1. 港鐵泊車轉乘（適用於所有車站停車場）及泊車外遊（適用於香港站、
九龍站及青衣站）
a. 港鐵泊車轉乘收費適用於泊車首日05:30至翌日01:00；其他時間
將按標準時租收費計算。

b. 泊車外遊收費以泊車起24小時為一日計算，並必須停泊兩日或以
上。此收費只適用於泊車起計最多14日，其後一律以標準時租收
費計算。

c. 所有港鐵泊車轉乘及泊車外遊優惠（高鐵泊車轉乘除外）必須使
用同一張八達通進出停車場及泊車期間乘搭港鐵或機場快綫（輕
鐵、港鐵巴士及港鐵接駁巴士除外），並由乘搭港鐵及機場快綫
車程至繳付泊車費期間，以該八達通所作的所有交易不超過9次，
方可享有泊車轉乘優惠。

  2. 假日泊及短暫停泊（適用於香港站及九龍站）
a. 假日泊只適用於星期日及公眾假期，指定時間為泊車當日08:00至
20:00。

b. 短暫停泊只限泊車首一小時。如超時停泊，將連同首小時以標準
收費計算。

  3. 15分鐘免費停泊（適用於香港站、九龍站、青衣站及香港西九龍站）
    首15分鐘免費停泊以作上落客用途，如超時停泊，將連同首15分鐘以
標準收費計算。

  4. 高鐵泊車轉乘及日泊（適用於香港西九龍站）
a. 高鐵泊車轉乘收費以每日（泊車起24小時）計算，不足一日亦作一
日計；而優惠最長為14日，其後一律以標準時租收費計算。

b. 如欲享用高鐵泊車轉乘優惠，請於繳付泊車費前於停車場繳費處
（近車輛出閘處）出示泊車期間的有效往 / 返香港西九龍站之高
鐵車票的「報銷憑證」以兌換優惠。

c. 日泊收費適用於泊車當日08:00至20:00，星期一至星期日均適用。
  5. 夜泊（除錦上路站外，適用於所有車站停車場）
      夜泊於星期一至日均適用，指定時間為泊車當日20:00至翌日08:00。
其他一般條款及細則：
  6. 各項時租泊車及港鐵泊車轉乘收費以每小時計算，不足一小時亦作一
小時計。泊車外遊收費及高鐵泊車轉乘以每日計算，不足一日亦作一
日計。

  7. 每次泊車的VISA交易金額上限為港幣500元（海外發卡機構發行的信
用卡為港幣190元）。而萬事達卡交易金額上限為港幣500元（海外
發卡機構發行的信用卡為港幣300元）。

  8. 除特別註明外，港鐵泊車轉乘優惠（包括泊車外遊）及高鐵泊車轉乘
不可與其他優惠一併使用。

  9. 香港鐵路有限公司或停車場營辦商保留隨時更改或終止上述優惠的權
利而無需事前通知。如有任何爭議將保留一切最終決定權。

10.《合約（第三者權利）條例》不適用於本條款及細則。
11. 香港鐵路有限公司保留行使「香港鐵路有限公司停車場停車票發出條
件」所有規定之權利。
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Park & Ride on MTR

This information is subject to change without any prior notice.
Please check at relevant MTR / High Speed Rail stations or visit 
www.mtr.com.hk for updates.

Terms & Conditions:
    1. MTR Park & Ride (applicable to all station car parks) & Park & Fly Scheme 

(applicable to Hong Kong, Kowloon and Tsing Yi stations)
a. The MTR Park & Ride offer is available from 05:30 on the parking day to 01:00 

the following day. A normal hourly rate will apply for non-specified hours.
b. The Park & Fly daily rate is charged on a consecutive 24-hour basis from parking 

time with at least two days parking. Each vehicle can enjoy a maximum of 14 
parking days for the Park & Fly offer. A normal hourly rate will apply thereafter.

c. For all MTR Park & Ride and Park & Fly offers (except High Speed Rail Park & Ride), 
the same Octopus must be used for car park entries / exits and MTR or Airport 
Express rides (except Light Rail, MTR Bus and MTR Feeder Bus) during the parking 
period. The Octopus should not have more than nine transaction records 
between the MTR or Airport Express ride and the payment of parking fee.

    2. Holiday Parking, Park & Greet (applicable to Hong Kong and Kowloon stations)
a. Holiday Parking is applicable on Sundays and Public Holidays from 08:00 to 20:00 

on parking days.
b. Park & Greet is applicable to the first hour of parking only. If the parking time 

exceeds one hour, the normal hourly rate, including the first hour, will apply.
    3. 15 Minutes Free Parking (applicable to Hong Kong, Kowloon, Tsing Yi and 

Hong Kong West Kowloon stations)
   The first 15 minutes are free for pick up/drop off purposes. Normal rate parking fee 

will be charged for parking exceeding 15 minutes (including the first 15 minutes).
    4. High Speed Rail Park & Ride and Day Parking (applicable to Hong Kong West 

Kowloon Station)
a. High Speed Rail Park & Ride rate is charged on daily basis (consecutive 24-hour 

basis from parking time) with a maximum parking duration of 14 days; a partial 
day will be charged as a full day. Normal hourly rates will apply thereafter.

b. For High Speed Rail Park & Ride, please redeem the offer by presenting a valid 
High Speed Rail Reimbursement Receipt of the train ticket (to / from Hong Kong 
West Kowloon Station) obtained during the parking period at the car park shroff 
office (near car park exit) before payment is made.

c. Day Parking is applicable from Mondays to Sundays from 08:00 to 20:00 on 
parking days.

    5. Night Parking (applicable to all station car parks except Kam Sheung Road 
Station)

   Night Parking is applicable from Mondays to Sundays from 20:00 on parking days 
to 08:00 the following day.

General Terms and Conditions
    6. For all hourly-charged parking, a partial hour will be charged as a full hour. As Park 

& Fly and High Speed Rail Park & Ride are charged on a daily basis, a partial day will 
be charged as a full day.

    7. For each car park transaction, the maximum transaction amount for VISA is HK$500 
(HK$190 for credit cards issued by overseas card issuers) while the maximum 
transaction amount for Mastercard is HK$500 (HK$300 for credit cards issued by 
overseas card issuers).

    8. MTR Park & Ride offers (including Park & Fly) and High Speed Rail Park & Ride cannot 
be used in conjunction with any other offers unless otherwise specified.

    9. MTR Corporation Limited or the car park operator reserves the right to alter or 
terminate these offers at any time without prior notice, and reserves the right to 
make the final decision in the event of any dispute.

 10. The Contracts (Rights of Third Parties) Ordinance shall not apply to the Terms and 
Conditions herein.

 11. MTR Corporation Limited reserves all rights to apply the rules as stated in the 
“Conditions of Issue of parking ticket for MTR Corporation car park”.

Octopus, VISA and Mastercard are accepted for payment at station car parks.
To enjoy Park & Ride and Park & Fly offers, Octopus must be used for car entry and payment.

Car Park Entrance Car Park Exit

Hourly Rate (HK$) Daily Rate (specified hours)  (HK$)

Hong Kong Station

Kowloon Station

Tsing Yi Station

One Hour Only

$19

$19

Not applicable

Park & Ride

$19
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$11

Holiday 
Parking
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$100

Not applicable

Night 
Parking

$75

$85

$85

STANDARD AIRPORT EXPRESS OTHERSPARK & GREET MTR

Park & Ride
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$10

Park & Fly
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Mon – Fri
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Sat, Sun & PH

$33

$26
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Mon – Fri
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Sat, Sun & PH

$24

$13
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Hourly Rate (HK$) Daily Rate (specified hours)  (HK$)
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Night Parking
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Not applicable
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$12
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MTR

Park & Ride Park & Ride

Mon – Fri
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$60
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Sat, Sun & PH

Not applicable

$62
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Hourly Rate (HK$) Daily Rate (specified hours) (HK$)

STANDARD MTR
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Night
Parking

Day
Parking

West Kowloon 
Station

Park & Ride Park & Ride

$130 $100

MTR Hotline : 2881 8888
Park & Ride

MTR Corporation Limited


